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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Büntetnek és még haszon is van rajta?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés t
kívánok benyújtani Dr. Székely Tamás egészségügyi miniszter úrhoz . A kérdésre a válasz t
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Ur!

Nem lesz korbácsrendelet - tette közzé 2008 június 23-án adta a hazai sajtó. A hírben

megjelent, hogy az OEP ugyan monitorozza, de nem bünteti a gyógyszerfelíró orvosokat . A

17/2007-es kormányrendelet és annak módosítása, mely Önök szerint min őségi és hatékony

gyógyszerrendelésről szól, a szakemberek szerint tudományosan megalapozatlan é s

szakmailag sem védhető . Önök ezen elhibázott intézkedéseket az újonnan elfogadott saláta

törvényben a lehető legmagasabb szintre emelték . Az orvosokat, akik Önök szerint nem az

elvárható alacsony szinten rendelnek gyógyszert saját költségükön továbbképzésre kötelezik . .

Kérdéseim a következ ők :

Mi lesz a sorsa a továbbképzésre befizetett összegeknek? Ki fogja helyettesíteni a büntet ő

továbbképzésen résztvevő orvosokat? A helyettesítő orvosok munkáját ki fogja megtéríteni ?

Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2008 . december 18 .

14,
Dr. Nagy Kálmán

Kereszténydemokrata Néppárt
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